
1 
 

Protokół nr XXIII/2020 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 27-07-2020 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 16:02) 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady gminy – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 14 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Sieciechów Pan Stanisław 
Potyra, który przywitał radnych i wójta wraz z pracownikami Urzędu Gminy. Na podstawie 
listy obecności Pan Przewodniczący Stanisław Potyra stwierdził kworum. 

 

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 
Agnieszka Kuś TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Barbara Czerska TAK 
Daniel Drachal TAK 
Henryk Aleksander Abramczyk TAK 
Jadwiga Piórkowska NIE 
Justyna Pachnia TAK 
Marek Chołuj TAK 
Mirosław Pułka TAK 
Mirosław Sylwester Szewc TAK 
Monika Agnieszka Krawczyk TAK 
Paweł Witosław TAK 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Ryszard Bogusław Kupis TAK 
Stanisław Potyra TAK 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad 

Porządek obrad odczytał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2020-2023. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na 2020 rok. 
5. Zamknięcie sesji. 
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Uwag do porządku obrad nie zgłoszono, więc Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie. 
W glosowaniu udział wzięło 14 radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

Za: 14 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje się: 0 0% 
Brak głosu: 0  
 

Ad. 3 Podjęcie uchwały  nr XXIII/127/20 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata  2020-2023 

Pan Przewodniczący poprosił o wyjaśnienia Panią Skarbnik Halinę Wronę. Główne zmiany 
jakie zaszły po stronie dochodów to: 
- otrzymaliśmy dotację od Marszałka Województwa Mazowieckiego na zakup samochodu 
pożarniczego dla OSP w Zajezierzu w wysokości 100 000 zł 
- otrzymaliśmy dotację od Ministra Finansów na zakup wyposażenia sali przyrodniczych w 
szkole w Słowikach 75 000 zł. 
Po stronie wydatków: 
- przesunięto środki na zakup usług remontowych oczyszczalni ścieków z środków 
przeznaczonych na modernizację oczyszczalni 10 000 zł 
- powiększono kwotę wydatków na usługi remontowe wodociągów – zakup dwóch 
chloratorów 10 000 zł 
- wprowadzono środki na dofinansowanie przewozów lokalnych – wniosek przewoźnika 
rozpatrywany był na poprzedniej sesji 5 000 zł 
- przeznaczono środki na zakup progów zwalniających i znaków 3 000 zł 
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- przeznaczono środki na wykonanie przeglądu dróg 7 000 zł 
- wprowadzono środki na dokończenie drogi w Mozolicach Małych 15 000 zł 
- zmiana klasyfikacji budżetowej projektu Zdalna szkoła + (zakup laptopów dla uczniów) 
99 990 zł 
- zmiana klasyfikacji budżetowej dotacji na zakup samochodu pożarniczego dla KW PSP w 
Kozienicach 10 000 zł 
- zmiana zadania w funduszu sołeckim w m. Nagórnik (przesunięcie środków z zadania 
inwestycyjnego Remont świetlicy na zakup kosiarki) 1 921,97 zł 
W WPF zmiana polega na zwiększeniu środków na przebudowę drogi w m. Mozolice Małe 
ponieważ zadanie to jest zadaniem wieloletnim. 
Treść uchwały nr XXIII/127/20 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 
lata 2020-2024 odczytała Pani Monika Krawczyk, do treści uchwały uwag nie zgłoszono, 
więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała nr XXIII/126/20 została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 4 Podjęcie uchwały nr XIII/128/20 w sprawie zmian w Budżecie Gminy 
Sieciechów na 2020 rok 

Treść uchwały nr XXIII/128/20 w sprawie zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na 2020 rok 
odczytała Pani Monika Krawczyk, do treści uchwały uwag nie zgłoszono, więc Pani 
Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Uchwała nr XXIII/128/20 została przyjęta jednogłośnie. 
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Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
 

O głos poprosił Pan Daniel Drachal, który w imieniu mieszkańców m. Kępice zapytał jak Pan 
Wójt odniesie się do budowy dużej chlewni w tej miejscowości. Pan Wójt powiedział, że 
opinia mieszkańców zostanie uwzględniona jak również względy prawne. Poprosił o 
dokładniejsze wyjaśnienia Panią Małgorzatę Wronę, która sprawę prowadzi. Pani Wrona 
poinformowała radnych, że na chwilę obecną został jedynie złożony wniosek przez inwestora. 
Planowana obsada chlewni wynosi 87,1 DJP co przekłada się na 76 sztuk macior, 30 loszek, 
380 prosiąt, 3 knury, 200 warchlaków i 200 tuczników. Wszystkie dokumenty zostały 
przesłane do zaopiniowania do Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej, Wód Polskich i 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Do tej pory nie otrzymaliśmy jeszcze żadnej 
opinii. Mieszkańcy Kępic złożyli już protest przeciwko budowie chlewni. Pan Wót stwierdził, 
że trzeba będzie wypracować jakiś kompromis w tej sprawie ale wszystko musi się odbyć 
zgodnie z literą prawa. 

Głos zabrała Pani Małgorzata Wrona, która poinformowała radnych o nowym obowiązku 
nałożonym na gminę w postaci inwentaryzacji źródeł ciepła we wszystkich mieszkaniach 
znajdujących się na terenie gminy. Inwentaryzacja będzie przeprowadzona w formie ankiety 
on-line do samodzielnego uzupełnienia, jak również podczas wizyty pracownika Urzędu u 
mieszkańców. Bardzo ważne jest aby jak największa liczba mieszkańców podała jakie mają 
źródła ciepła, ponieważ nie zgłoszone piece/kotły są automatycznie są kwalifikowane jako 
bezklasowe i podlegają wymianie do 2022 roku. U nas w gminie znajduje się 1263 
gospodarstwa domowe, czyli co najmniej tyle samo pieców. Bez przeprowadzenia 
inwentaryzacji w przyszłym roku musiałoby zostać wymienione co najmniej 500 pieców. Po 
przeprowadzeniu inwentaryzacji może okazać się, że duża ilość pieców już spełnia 
wymagania. Automatycznie zmniejsza się ilość pieców rocznie do wymiany. Po 
przeprowadzonej inwentaryzacji mieszkańcy będą mieli obowiązek zgłaszać każdą wymianę 
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pieca. Oprócz tego istnieje możliwość przeprowadzenia kontroli u mieszkańców. Pan Ryszad 
Kupis zapytał, kto nakazuje nam przeprowadzenie inwentaryzacji. Pani Wrona 
odpowiedziała, że Zobowiązał nas do tego Sejmik Województwa Mazowieckiego. Nie 
przeprowadzenie inwentaryzacji podlega karze od 50 000 zł do pół miliona. Radni wyrazili 
swoje obawy co do mieszkańców, których nie stać na wymianę pieców. Pan Wójt podkreślił, 
że jest to kolejne zadanie zlecone odgórnie na samorząd, za które będzie odpowiedzialny 
Wójt i Rada Gminy. Być może uda się wygospodarować środki z Funduszu Inwestycji 
Lokalnych na dofinansowanie wymiany pieców dla mieszkańców. Pan Abramczyk zwrócił 
uwagę na fakt, że nakładane są na gminę i mieszkańców coraz to nowe obowiązki, terminy i 
kary, a nie ma pieniędzy na ważne dla mieszkańców inwestycje, np. budowa przejścia na ul. 
Kozienickiej w Sieciechowie. 

Głos zabrała Pani Skarbnik, która poinformowała radnych, że na przyszłej sesji będzie 
musiała wprowadzić do budżetu ok. 10 000 zł  na wywóz szacunkowo 10 ton opon z Punktu 
Selektywnej Zbiórki Odpadów. Koszt wywiezienia jednej tony to 800 zł plus 500 zł za 
transport za każdy samochód. Pan Wójt przypomniał, że oddać można opony z gospodarstw 
domowych czyli samochodowe a nie z gospodarstw rolniczych np. od traktorów. 

Pan Wójt poruszył również problem koncepcji rozbudowy drogi nr 48. Inwestor zobowiązał 
Urząd Gminy do przekazania wniosków mieszkańców do koncepcji. Na chwilę obecną wiele 
wniosków pozostało bez odpowiedzi co stawia Wójta w złym świetle, ponieważ był 
pośrednikiem w ich przekazaniu. Wystosowane zostało pismo ponaglające odpowiedzi na 
wnioski mieszkańców. Pan Wójt postara się doprowadzić do ponownego spotkania w sprawie 
konsultacji. 

Głos zabrał Pan Przewodniczący, który stwierdził, że poruszone zostało wiele ważnych 
spraw. Pan Wójt, Urząd Gminy i Rada Gminy będzie nad tymi tematami jeszcze pracować. 

Ad. 5 Zamknięcie sesji 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady XXIII sesji 
Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Karolina Fuks 

Przewodniczący Rady Gminy 

Stanisław Potyra 


